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Consell de Barri de Montbau 

 

Data: 22 de març de 2023 a les 18:30 hores. 

Lloc: Sala Polivalent de Montbau – Carrer Domènech i Montaner, 3 

 

 

Assistents:  

-Taula: Rosa Alarcón (Regidora d’Horta-Guinardó), Sergi Perea (Conseller 

Tècnic d’Horta-Guinardó), Pablo Ramos (Conseller de Barri del Montbau), 

Elena Mat (Gerent d’Horta-Guinardó).  

-Grups polítics representats: 4 

-Entitats representades: 2 

-Veïnes i veïns assistents: 50 

 

Ordre del dia: 

1. Informe de la Regidora sobre l’estat actual del barri de Montbau 

2. Rampes Poesia 

3. Torn obert de paraula  

 

Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 

d’acords. 

 
El Conseller del barri, Pablo Ramos, inicia la sessió i dóna pas als punts de l’ordre del 

dia. 

 

1. Informe de la Regidora sobre l’estat actual del barri de Montbau 

 

La Regidora explica els principals projectes i actuacions duts a terme al barri des 

de l’inici del mandat. Indicant que ha sigut un mandat marcat per la Covid i ha fet 

que l’Ajuntament hagi passat d’arreglar els barris a salvar vides i empreses. El 

districte Horta – Guinardó ha sigut un referent durant la Covid amb la construcció 

de dos hospitals de campanya. Un agraïment a l’Associació de Veïns i xarxes 

solidaris de Montbau. A continuació fa una petita explicació de les accions que 

s’han dut a terme al barri:  

 

- Millores a l’àmbit Harmonia – Fase 3: s’ha fet un arranjament del carrer 

Vayreda fins l’escola Baloo. Les obres estan  finalitzades des del novembre 

del 2022, però encara no estan recepcionades perquè s’estan fent ajustos 
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d’últim arranjament de les pròpies obres. Inversió de 2,5 milions d’euros. A 

més a més, s’ha fet la tala d’arbres i finalització dels camins interiors del 

carrer Harmonia amb un cost de 48.000 euros. S’han retirat arbres i ara 

falta replantar-los, però arran del decret de la sequera no es pot fer.  

- Bus a demanda: La valoració general del servei és molt positiva, malgrat 

algunes queixes puntuals. El temps d’espera ha passat dels 45 als 10 

minuts. El 85% de demandes són via APP. Properament hi ha previst una 

reunió amb TMB i l’AVV. 

- Projecte d’urbanització dels entorns del Mercat de la Vall d’Hebron – 

Teixonera: es començarà a executar l’octubre del 2023, no és una obra 

exactament del barri, però  afecta l’entorn. Les obres urbanització dels 

entorns del mercat amb una inversió de 2,4 milions d’euros.  

- Actuacions entorn de la cobertura de la ronda de Dalt: La pandèmia ha 

afectat a les actuacions de la cobertura de la ronda que no afecten a 

Montbau. S’ha anat treballant en la part que sí afecta al barri de Montbau i 

que no hi havia consens que queda al Passeig de la Vall d’Hebron 200. 

S’ha encarregat una maqueta que ens ajudarà a arribar a establir 

consensos, amb un compromís d’inversió, al costat de quant de temps i 

quants anys trigaran. La idea és que la següent cobertura sigui la de 

Montbau en lloc de començar per la punta.   

 Llosa de la Vall d’Hebron: En aquest mandat s’ha fet la 

reordenació de mitja llosa des del punt de vista de la planificació. 

Això permetrà la:  

 Construcció de l’edifici de consultes externes de l’Hospital de la 

Vall d’Hebron. La inversió començarà al 2024. 

 Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública. 

 

- Rampes Poesia: S’està treballant sobre aquest projecte i en el següent 

punt de l’ordre del dia es parlarà en més profunditat.  

- Projectes de soterrament de línies elèctriques i millora de voreres al 

districte Horta – Guinardó: El gran repte que té el districte és 

l’accessibilitat en tots els barris, ja que fan molt difícil l’accés. S’ha creat un 

pla antipals per poder treure’ls de la vorera, són el districte amb més pals a 

Barcelona, exactament amb 2.500 pals elèctrics i telefònics. En total al 

districte el cost total és de 40 milions d’euros. El 2030 esperem que sigui un 

districte sense pals a les voreres. La inversió no és només de l’Ajuntament 

sinó que l’empresa Endesa farà el cablejat i l’Ajuntament la canalització 

pública dels cables.  

- Redacció del projecte de millora en l’accessibilitat al Districte d’Horta -

Guinardó: Redacció del projecte d’estudi de les escales no mecàniques, 

algunes d’aquestes escales no compleixen la normativa. L’estudi te un cost 

de 17.200€, i ens ha de permetre posar a norma les escales que tenim.  

- Jardinets de Carles Soler: Obre executada el setembre 2021 per Paisatge 

Urbà. Es va recuperar les escultures i la plantació vegetal de l’entorn. Falta 

la il·luminació durant algunes hores la nit, com demanda  l’Associació de 

Veïns.  
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- Jardins Pedro Muñoz Seca: renovació de la xarxa de sanejament, hi havia 

molts embassaments en el moment de ploure. Executada a l’octubre 2020 

amb una intervenció de 50.000 euros.  

- Renovació de l’enllumenat: Projecte guanyador dels pressupostos 

participatius. Caldria anar més enllà ja que el que es va aprovar en els 

pressupostos era una inversió petita. En aquests moments les intervencions 

s’han realitzat al Parc infantil del costat de la sala polivalent, la substitució 

de les lluminàries de la plaça de Mossèn Ferran Palau, substitució de punts 

de llum de la façana carrer Domènech i Muntaner. Obres acabades 

setembre 2022.  

- Semafòrica de la cruïlla del carrer Poesia i Àngel Marquès: obres 

finalitzades el 2020 amb una inversió de 70.000 euros.  

- Millores al carrer Arquitectura: Vinculades al paviment amb una inversió 

de 60.000 euros.  

- Arranjament de l’espai annex de la casa dels Xuklis: amb una inversió 

de 45.000 euros.  

- Millora dels entorns verds del carrer Domènech i Montaner amb una 

obra de 12.000€.  

- Carrer Ceràmica: hi ha unes reivindicacions molt fortes per part dels veïns. 

Moltes d’aquestes demandes no es poden tirar endavant pel tipus de  

qualificació del sòl. S’està intentant fer un canvi de planejament de l’entorn 

per poder tirar endavant i fer les actuacions. 

- Ampliació de la zona VH d’estacionament regulat: s’ha complementat 

amb 54 places verdes que en el barri que faltaven per fer la pintura 

definitiva. Ara s’està fent juntament amb mobilitat de poder fer l’ampliació de 

control horari de l’àrea verda fins a les dotze de la nit.  

- Font de Can Barret  

- Hort d’en Tomàs: el parc de Collserola va descobrir aquest hort i es va 

iniciar un expedient sancionador perquè estan en una zona especialment 

protegida. Fa un any i mig que porten negociant i en aquests moments hi ha 

un conveni que està previst signar-lo el dilluns 27 de març del 2023. La idea 

és que de la zona que està ara acabi passant a la mà de la Universitat a 

l’espai de Ca la Manya per poder fer un projecte vinculat a horts 

comunitaris, d’acord amb la normativa del mateix parc.  

- Reforma al local de l’Associació de Veïns Montbau i millores al bar 

annex: Hi ha prevista una inversió total que no s’ha pogut fer encara de 

200.000 euros. S’ha pogut fer una petita actuació vinculada a la sortida de 

fums del propi bar amb una inversió de 37.000 euros que va finalitzar 

l’octubre del 2022. Queden obres pendents com ara el condicionament 

acústic de l’escenari, prevenció d’incendis del local... No s’ha pogut tirar 

endavant per un tema tècnic vinculat a la cessió del local i a la sonometria.  

- CEM Mundet: No és una intervenció pròpia del barri, però forma part del 

territori. En aquell entorn hi ha hagut una inversió de 2.500.000 euros, 

treballat principalment per l’institut de Barcelona d’Esport i han actualitzat 

les instal·lacions esportives.  

- Cobertura dels vestuaris de la pista poliesportiva de Montbau. Inversió 

de 21.000 euros.  
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- Reconstrucció del mur de la biblioteca de Montbau: Obra feta el gener 

del 2023 amb una inversió de 13.000 euros. 

- Millores al local de l’Art per a Tothom: Substitució de fusteries, 

instal·lació d’un mòdul exterior i reforma d’una de les sales. Un total de 

63.900 euros.  

- Desbrossament de solars. S’ha introduït una metodologia per fer les 

actuacions sense estar vinculades a la demanda dels veïns i veïnes. S’ha 

intervingut a Passeig Vall d’Hebrón, 47 i Angel Marqués, 16 amb una 

inversió de 7.700€. 

- Cuidem Barcelona: La neteja no estarà en els nivells òptims fins al mes de 

juliol perquè falten vehicles nous. Pel que fa als contenidors nous ja estan 

el 100%. S’agraeix la col·laboració de l’AVV. L’IRIS  ens indica que les 

trucades de queixes dels veïns sobre aquest tema ha baixat sobretot 

aquest últim trimestre, el punt màxim va ser el setembre 2022.  

- Guàrdia Urbana: Increment de la plantilla durant el mandat, 36 nous 

agents a la comissaria d’Horta-Guinardó. Es combina l’acció pedagògica 

amb la sancionadora i es va treballant en campanyes de civisme, vinculats 

en dos elements, excrements dels animals de companyia i la baixada fora 

d’horari dels trastos vells. L’altre millora que s’acabarà de complementar 

més endavant és la comissària nocturna per dos barris en lloc de tres com 

era al principi del mandat.  

- Papereres Mundet: S’ha fet una prova pilot de noves papereres 

antisenglars a Montbau perquè no les tombin. N’han instal·lat 14 i en els 

propers dies s’hi instal·laran 6 més. La inversió fins ara ha estat de 7.200€. 

- Porcs Senglars: Es van fer captures sistemàtiques, l’última captura ha 

sigut de 55 senglars en 35 actuacions al darrer trimestre. La taula de 

coordinació de Collserola es parla molt de com actuar amb el tema.  

- Actuacions amb brigada: S’han fet petites actuacions al barri, durant tot el 

mandat han sigut 129 actuacions geolocalitzades en el mapa amb una 

inversió de 262.000 euros. Al darrere trimestre han sigut 14 actuacions amb 

una inversió 6.445 euros. Algunes de les més destacades han sigut: 

 Camí de Sant Cebrià, 92: enderroc de construccions en el solar 

de “la Manya”  

 Carrer Roig i Solé, 17: reparació de paviment del tipus llosa 

Montbau.  

 Passeig Vall d’Hebron 171: retirada d’arbre caigut en l’escola de 

futbol TARR.  

 Jardins Perdo Muñoz Seca: substitució de graons.  

 Llars Mundet: construcció de rampa de fusta.  

 Passeig Vall d‘Hebron 145: esbrossada d’un solar. 

 Passeig Vall d‘Hebron 131: reparació de paviment de vorera.  

 Carrer Arquitectura: instal·lació de fitons per evitar 

l’estacionament de vehicles sobre la vorera.   

 Carrer Poesia 7: col·locació de portelles de xapa per capses 

comptadores.  

 Carrer Arquitectura: subministrament i col·locació de barana.  
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2. Rampes Poesia  

 
La regidora dona pas a Elena Amat, gerent d’Horta – Guinardó, per exposar 

l’actualització del projecte. Era un projecte que esperaven poder executar aquest 

mandat, però no ha pogut ser i continua en fase de redacció de l’executiu.  

Tot això ve causat perquè des de l’estiu fins ara hi ha hagut bastanta reflexió i 

debat de com i on han d’anar col·locades aquestes dues rampes mecàniques 

sense perdre places d’aparcament, ja que era una línia vermella que s’havia posat 

des de l’Associació de Veïns i en els anteriors Consells de Barri. Serà el primer 

barri a Barcelona on hi haurà rampes en àmbit públic.  

La pròpia ubicació de les rampes mecàniques també ha sigut un tema de reflexió 

perquè a causa del fet de no poder perdre places d’aparcament en semi-bateria, 

alguna cosa s’havia de renunciar i han optat per eliminar un sentit de circulació. 

Només quedarà el sentit de baixada exceptuant a la part baixa en el lateral de la 

ronda que serà de doble sentit per poder permetre l’entrada i sortida del barri de 

manera que sempre hi haurà el moviment circular per garantir l’accessibilitat en 

tots els habitatges. L’altra tema que també s’ha preservat i que és molt important 

són els jardins de Poesia, perquè són uns jardins que fa més de cinquanta anys 

que porten al barri i garanteixen una ombra a l’estiu molt necessària, per tant, s’ha 

arribat a un consens per tenir aquestes rampes sense malmetre els talussos dels 

jardins.  

Després de Setmana Santa es començarà a veure moviment de què són les cales, 

es faran uns sondatges per verificar i veure on estan exactament tot el tipus 

d’instal·lacions, tubàries del gas, electricitat... per executar bé aquesta obra.  

Després de l’estiu esperen tenir la redacció del projecte i poder tenir la licitació per 

executar el projecte. La regidora afegeix que el termini de l’execució serà de 12 

mesos d’obra i un cost en dues fases entre Harmonia i Joan sales d’1.600.000 

euros i entre Joan sales i Vayreda 2.700.000 euros, esperen poder-ho fer tot al 

mateix moment.  

La gerent a més explica que està previst fer un estudi de mobilitat general a tot el 

districte, que inclourà Arquitectura, arran de tota l’actuació al complex de la Vall 

d’Hebrón. 

La regidora també diu que s’està treballant amb la Diputació de Barcelona per tot 

el que te a veure amb  mobilitat de les Llars Mundet. 

 

3. Torn de paraula 

 

En primer lloc, el conseller convida a intervenir a les persones que han formulat 

preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible disposar de la 

resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la informació al/la 

ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  

 

 

 

 

Intervenció  Resposta  

Pedro Lopez, veí  

 Per què és tan difícil fer execucions 

Regidora:  

 Carrer Ceràmica: s’està posant en 
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com places d’aparcament i de zona 
verda al c/,Ceràmica?. L’enllumenat 
públic està per duplicat, cal retirar 
els fanals antics. El clavegueram 
està obsolet i fora de normativa. 
Tanmateix, s’ha de solucionar la 
tanca antisenglars, les portes estan 
trencades i no serveix de res. En la 
part alta per sobre dels jardins 
Carles Solar hi ha un verteaigües 
que cal netejar periòdicament. 
També cal fer el manteniment dels 
arbres. Hi ha dos pins que han 
caigut al costat de les escales.  

 A Vayreda s’ha posat un mur de 
contenció, darrere del qual hi ha 
gent que tira escombraries.  

 GUB no es veuen pel carrer.  

 Si cada 40 metres hi ha d’haver una 
recollida d’aigües, això no es dona 
en aquesta zona.  

marxa i existeix un problema en què 
no se sap exactament que és un 
espai públic i quin privat per això 
s’està fent un estudi sobre propietats 
i la qualificació urbanística de cada 
espai i així establir una manera de 
treballar amb una metodologia que 
servirà per fer un full de ruta que 
servirà per anar més àgils a llarg 
termini.  

 Les portes dels senglars s’han 
arreglat i tornat a trencar, per tant, el 
sistema no funciona i s’ha de buscar 
una altra alternativa. 

Antonio Rubio, president de la 
comunitat de veïns del carrer Harmonia 
33,  

 A la part alta del carrer harmonia 
falten algunes obres per acabar, 
seria genial poder-les acabar. Fa 
dies que no es veuen treballadors. 
Falten rampes d’accés al carrer 
Harmonia 31, abans podien passar 
les ambulàncies, bombers, Guàrdia 
Urbana, repartidors i ara amb l’obra 
ja no poden.  

 Hi havia un arbre inclinat des del 
gener 2022, es va demanar un 
informe sobre la seva estabilitat, i 
no ha arribat. 

 Arbres secs a l’escola Baloo, 
s’hauria de revisar la seva 
estabilitat des de Parcs i Jardins.  

 Entollament d’aigües a la placeta de 
formigó del carrer Harmonia 33. La 
caseta dels treballadors que està 
tocant a la façana i el veïnat del 
carrer harmonia 31 els hi molesta. 
Qui ha de treure els fanals.  

 El mur que han fet al carrer 
Harmonia, perquè no passin els 
senglars; no serveix de res, ja que 
ja està trencat des del segon dia.  

 Arranjament i neteja en general. Qui 
ha d’entrar a regar i netejar els 
jardins.   

 Falta barana al primer tram escales 

Regidora:  

 No està firmada la finalització de 
l’obra.  

 Novembre 2022 obres finalitzades , 
però no recepcionades. Els tècnics 
municipals les estan revisant. 
Esperen aviat poder arribar a un 
consens i fer la recepció.  

 Els fanals no s’han pogut retirar fins 
ara perquè Endesa ha treballat amb 
retard.   

 La neteja l’ha de fer la constructora 
fins que les obres no són de 
l’Ajuntament.   
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centrals.   

 Que pensen fer amb la pèrdua dels 
60 arbres.  

 Francisco, veí carrer Harmonia 31,  

 Hi ha una part mullada de la façana 
i queda un espai buit i l’aigua pot 
arribar a entrar als fonaments de la 
finca; demana que s’arregli.  

 Falta canviar les baranes i col·locar-
les els dos cantons de les escales.  

 Els serveis amb vehicles no poden 
passar pel passadís des del carrer 
Ceràmica fins al  passeig Harmonia. 
A més han col·locat una paperera i 
un aparcament de motos. Aquest és 
el punt més important. 

Regidora: 

 Es farà una altra visita per valorar el 
tema de l’accessibilitat que es 
comenta i si és així s’ha de treballar. 

Oriol Nogues, veí  

 Petició d’una nova reglamentació 
de bars i restaurants a tots els 
barris de Barcelona tal com s’ha fet 
en el barri de l’eixample. Cap 
persona passa a veure si 
compleixen la normativa.  

 Oficina de La Caixa tancada amb 
menyspreu de la gent gran i ara 
s’han de desplaçar un quilòmetre. 
La seva petició és que no es 
col·loqui cap altre restaurant.  

Regidora:  

 El que s’ha fet a l’Eixample és un Pla 
d’usos d’alguns carrers. Es podrà 
estudiar en el futur mandat que hi ha 
un compromís polític votat per 
unanimitat de què Montbau sigui un 
barri inclòs en el Pla de Barris. Serà 
un bon moment per plantejar si cal o 
no un Pla d’usos.  

 A escala comercial aquest mandat 
s’ha fet un esforç molt gran d’anar a 
totes les botigues per tirar endavant 
l’associació de comerciants del barri i 
no hi ha hagut un coixí de gent per 
dur-ho a terme. Amb el pla de barris 
serà més fàcil poder-ho fer, ja que hi 
haurà recursos.  

 La GUB multa a les terrasses 
comercials que excedeixen l’horari.   

 S’està treballant per poder col·locar 
un caixer automàtic a l’estació de 
metro de Montbau.  No és la solució 
perquè per les persones amb 
discapacitat és molt difícil poder fer 
algunes gestions.  

Clara Nogués, veïna  

 No hi ha hagut propaganda del 
consell per tot el barri. 

 És la veïna de la caixa elèctrica 
d’Endesa que reivindica que es 
retiri i que hi ha el compromís de 
districte de l’anterior consell.  

 Prou bars a la plaça, no som una 
extensió de l’hospital, som un barri.  

 L’edifici on està les llegums, la 
Matis, és una concessió a 50 anys. 
Es troben que no es van deixar les 
arquetes, i voldria saber, qui les ha 

Regidora: 

 Li dona la raó pel que fa a la falta de 
propaganda del consell i han 
transmès la reclamació a l’empresa 
corresponent.  

 Està convençuda que en algun 
moment es podrà realitzar la retirada 
de la caixa elèctrica d’Endesa. No és 
un problema de recursos econòmics 
sinó de la utilització dels recursos 
públics i de qui ha de fer aquesta 
obra si l’Ajuntament o l’empresa.  

 Es miraran el tema dels permisos 
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de fer si l’Ajuntament o la comunitat 
de propietaris. 

 Respecte als pals hi ha una 
cantonada al costat de la farmàcia 
on paren els camions i queden 
enganxats a la finestra. 
 

dels bars.  

 Es miraran el tema de les arquetes i 
li donaran alguna resposta.  

Daniel Cabezas, de l’hort d’en Tomàs 

 L’Acord consisteix en que l’hort d’en 
Tomas quedarà on està i serà part 
dels estudis de docència de l’UB. 
La part de cultiu passarà a la zona 
de La Manya. Demana que hi hagi 
una continuïtat per poder continuar 
utilitzant i cultivar sense parar 
l’activitat. Serietat en els terminis 
marcats. Estan molt satisfets amb 
l’acord. 

 Proposa col·locar guals i uns 
coixins berlinesos al c/ Harmònia 
per reduir la velocitat i garantir la 
seguretat de l’alumnat  de Institut 
Narcís Monturiol.  

 Gràcies per recuperar les places 
d’aparcament al carrer d’Àngel 
Marquès  

Regidora: 

 Demana serietat i confiança mútua 
en l’acord que s’ha arribat. 

 Queda apuntat el tema de Narcís 
Monturiol. 

 Amb la retirada d’una terrassa que 
no complia la normativa a través del 
control d’espai públic i s’han guanyat 
les places d’aparcament i desplaçar 
una bateria de contenidors.  

Joan Amat Carbonell, veí del carrer 
poesia  

 Jardins infantil Porcioles (carrer 
Poesia/Àngel Marquès), hi ha una 
placa, però és zona de ningú amb 
un mur a trossos.  

Regidora: 

 Es mirarà exactament que passa 
amb aquests jardins.  

Toni Mateo, veí  

 S’ha parlat de coses que no són 
exactament del barri.  

 Zona verda 24 hores per a quan ?.  

 Obres del carrer Harmonia no estan 
recepcionades, que s’espera per 
fer-ho.  

 Segons ell en el barri de Montbau, 
no existeixen pals a les voreres, el 
que si hi ha són cables solts que 
van de façana a façana.  

 Desequilibris a la ciutat entre els 
barris per fer obres públiques.  

 Jardins Muñoz Seca, falta 
arranjament de la pujada a Pla de 
Montbau.  

 S’arreglen coses, però no del tot, un 
exemple és la passarel·la darrera la 
biblioteca, però els 10 esglaons que 
hi ha no.  

 Porcs senglars hi ha menys, però 
les tanques antisenglars no 

Regidora:  

 L’estudi de la mobilitat al barri 
canviarà quan les consultes externes 
marxin sota la ronda, el canvi del 
propi hospital i amb el tema de la 
diputació, tot això configurarà la 
mobilitat d’aquell espai. Si movem el 
tema de les rampes de Poesia la 
primera, l’avantatge que pot donar és 
que la mobilitat de la resta es 
configuri al voltant de les rampes. Es 
continua treballant i d’alguna manera 
s’ha d’arribar a un consens. És 
impossible de donar un estudi de 
mobilitat perquè no hi ha totes les 
opcions de configuració del futur no 
estant sobre la taula, ja que l’hospital 
estan acabant de prefixar de com 
serà tota la part del carrer 
Arquitectura.  

 És cert que en el barri de Montbau 
no hi ha retirada de pals, però entra 
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serveixen per res.  

 Rampes poesia, s’hauria de 
guanyar places d’aparcament. 
S’hauria de pensar la remodelació 
de la mobilitat del barri sencer.  

 Possible caixer en el metro.  

dins del Pla antipals la retirada de 
cables elèctrics.  

 La rampa és un arranjament petit, 
per tant, poden mirar d’arreglar-ho.  

 Falta reunió amb mobilitat per dir 
horari de la zona verda 24 hores.  

Antonio Sánchez,  

 Quan pensen arreglar la vorera del 
carrer arquitectura malmesa pels 
arbres. 

 Porcs Senglars continuen havent-hi, 
les tanques no funcionen per res.  

Regidora:  

 S’han fet arranjaments de les voreres 
dels veïns, la part de l’hospital es va 
realitzar fa 5 anys, però s’haurà de 
tornar a fer perquè estant trencades.  

 S’han capturat els que s’han pogut.  
 
 

 

Alberto Lumbreras Ballester, veí 

 Per què es reserven tres places 
d’aparcament pel bus a demanda si 
és un bus a demanda.  

 Plaça de la pinza és una plaça no 
un pàrquing.  

 Hi ha terrasses que  no compleixen 
la normativa.  

 Posar valisa en alguns carreres per 
evitar l’alta velocitat dels cotxes.  

 

Mònica Moncosí, veïna  

 Les places d’aparcament de Poesia  
on estaran quan es facin les 
obres?.  

Regidora:  

 S’ha d’anar treballant per arribar a un 
consens d’on aniran les rampes 
mecàniques. I es va pensant com 
trobar solucions a les coses que van 
sorgint.  

Josep Maria Dueñas, veí 

 S’ha de mirar molt bé l’estudi de 
mobilitat, ja que es pot acabar amb 
la mobilitat total del barri.  

Gerent:  

 No s’està complint amb els terminis 
marcats. En aquest últim mig any 
s’ha fet molt debat intern per poder 
complir el que s’havia marcat, perquè 
el procés de redacció d’un projecte 
cada part de l’ajuntament posa les 
seves condicions i la suma de tot fa 
difícil poder arribar a un consens. Les 
dates que hi ha sobre la taula de 
l’empresa BIMSA que és qui gestiona 
aquests projectes, estimació de 
calendari és que la maqueta estarà a 
finals de maig. Aquesta maqueta 
s’envia a revisar perquè compleixi 
tota la normativa i a finals d’estiu 
s’hauria d’iniciar el procés de 
licitació.  

Regidora:  

 S’intenta sempre dir les dates quan 
són una realitat. I ser transparents 
amb els veïns i veïnes.  

Adolfo Costa Sánchez, veí   
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 Abans vivia a Can Ribó i coneix el 
camí de Sant Cebrià. Els talussos 
que s’han posat al carrer Harmonia 
35 el dia que plogui es desfarà tot i 
arribarà a Harmonia 2. I que pensin 
amb el que fan. 

 

 

       Dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:45 hores. 

 

El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç:   

https://www.youtube.com/watch?v=lIePPgYs_Ik  

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=lIePPgYs_Ik

